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Motion - Fler inkomstkällor till 
ungdomsidrotten 
Det är viktigt att ungdomsverksamheterna som idrottsföreningarna bedriver i 
Gävle kommun fungerar väl. Därför bör Gävle kommun skapa förutsättningar 
för fler inkomstkällor till just ungdomsverksamheten. Den ekonomiska 
nedgång vi ser tillsammans med en pandemi riskerar att leda till fler i 
utanförskap och fler unga som hamnar längre ifrån skolan och aktiviteterna så 
nära sammankopplad med ungas skolgång. 

År 2019 presenterade Brynäs IF att Gavlerinken byter namn till Monitor ERP 
Arena vilket ger ett välkommet tillskott till Brynäs IF samtidigt som ett företag i 
Gävleborgsregionen har fått chansen att marknadsföra sig. Andra föreningar 
bör också få tillgång till denna inkomstkälla, men då Gävle kommun 
fortfarande äger de aktuella fastigheterna bör inkomsterna villkoras till 
ungdomsverksamheten. Ett sådant förfarande skulle ge mer resurser till 
Gävles unga samtidigt som Gävle kommun inte får ökade kostnader. 

Med anledning av ovanstående yrkar jag:  

Att kommunfullmäktige uppdrar åt kultur- och fritidsnämnden att försälja 
namnrättigheterna på Gavlehovshallen, Gavlevallen och Fjärran Höjder och att 
inkomsterna för detta går till de idrottsföreningar som bedriver 
ungdomsverksamhet i respektive arena.  

William Elofsson (M), kommunalråd i opposition


